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juni 2021 over het Jaarverslag en Slotwet Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport 2020(002).pdf

Voila (wgo 23 juni 2021)

Ik ben zelf met name bezig met de vraag of we CoronlT, het programma van de GGD, alsnog kunnen valideren. Daarmee zou je namelijk een heel groot deel van

die 590 miljoen, bijna de helft, alsnog rechtmatig kunnen maken. Het zou natuurlijk fijn zijn als dat kan. Dat is ook techniek: de validatie van een IT-systeem dat

eigenlijk bedoeld is als afsprakensysteem voor de GGD. Zouden we dat ook kunnen valideren als afreken-IT-systeem? Dat verwacht ik het najaar van 2021. Dus

dit najaar verwacht ik de onderzoeken daarnaar af te ronden. Ik denk niet dat het hele bedrag met terugwerkende kracht is te herstellen. Dat geloof ik niet,

maar ik vind wel dat we ons best moeten doen om het alsnog wel te doen daar waar het kan. Dat waren de vragen van mevrouw De Vries.


